
الوحدة   الكمية ألتقديرية الكمية

Unit  Qty 
  Estimation 

QNTY  

1

Hiring De-sludge tanker with two labor for 

each tanker tankers(tankers should be not 

less from 7000 liter) for al hol camp with 

Hight working speed, large capacity, easy 

transport characters (Specification in the 

attached scope of work).

TANKER 1 264

Name of Signatory    :…............................................................ Title of Signatory    :…............................................................

Name of Bidder       :…............................................................ Name of Bidder      :…............................................................

Date of Signing       :…............................................................ Signature & stamp :…............................................................

Financial Offer: Hiring De-Sludge Tanker for Al-Hol Camp in Northeast Syria

ق سوريا  (صهاري    ج)استئجار ناقلات : العرض المالي  إزالة الحمأة لمخيم الهول شمال شر

#

: ملاحظة

ي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل. 1 ي حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلب 
 
.يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول ف

ي جدول الكميات. 2
 
اء الكمية الكاملة المذكورة ف .منظمتنا ليست ملزمة بشر

كة. 3 كة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بي   أكثر من شر .المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شر

وع للمنظمة . 4 ف المشر ي مخيم الهول وحسب خطة المقدمة من قبل مشر
 
.يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه  ف

ي مخيم الهول . 5
 
.ألاسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة ف

items Description 

NOTE:

1.  Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our 

spesifications and required quality and to request a better quality.

2.  Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

3.  Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

4.  The Service must delivered to  Al-Hol Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .

5.  The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-HolCamp.

  Unit Price  (USD)

سعر الوحدة بالدولار الامريكي
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